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INTERPELACJA

w sprawie budowy wiaty rekreacyjnej w miejscowości Brzeście.

Dwalata temu obiecał Pan mieszkańcom Brześcia zbudowanie wiaty rekreacyjnej. Obiecuje Pan to

także przy każdym spotkaniu z mieszkańcami. Do tej pory zostały tylko zabetonowane metalowe

kotwy, które bez konstrukcji drewnianej stwarzają realne zagrożenie dla spacerujących

mieszkańców i bawiących się w tym miejscu dzieci. W zeszłym roku przekonywał Pan,że

dysponuje Pan całym materiałem potrzebnym do budowy wiaty i jest on zabezpieczony dla
mieszkańców Brześcia. Po kilku miesiącach dowiedziałem się od Pana, że drewno to przeznaczył

Pan na inny projekt. Nadmienię, że mieszkańcy pomimo upływu czasu nadal oczekują, że wywiąże

się Pan z danej obietnicy.

1. Proszę wyjaśnić dlaczego zmienił Pan przeznaczenie tego materiału mimo oczekiwań

mieszkańców .

2. Dlaczego nie został zabezpieczony teren na którym wystające metalowe elementy stwarzają

zagrożenie.

3. Proszę odpowiedzieć, czy zamierza Pan dokończyć ten projekt. Jeśli tak to proszę określić w

jakim terminie.
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